

Date: October 25th, 2024

التاريخ: 25 أكتوبر 2024

Circular No:24/ AY 2024-25

Subject: Breast Cancer Awareness Week: October 28th to October 31st, 2024

Dear Parents and Guardians,

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

We are pleased to announce our upcoming **Breast Cancer Awareness Week**, which will take place from October 28th to October 31st, 2024. This initiative aims to raise awareness about breast cancer and provide support to those affected by this disease.

يسعدنا أن نعلن عن فاعلية أسبوع التوعية بسرطان الثدي ، الذي سيقام من 28 أكتوبر إلى 31 أكتوبر 2024. تهدف هذه المبادرة إلى رفع الوعي حول سرطان الثدي وتقديم الدعم للمصابين بهذه المرض.

On Monday, October 28th , we will kick off Awareness Day with activities that include collecting small donations, such as toys or handmade cards, for breast cancer patients. The Breast Cancer Awareness logo will be distributed to all staff, provided by the Mothers Council. During art class, students will create awareness posters. The Mothers Council will also decorate the main entrance of the school.

في يوم الاثنين، 28 أكتوبر، سنبدأ اليوم الأول للتوعية من خلال أنشطة تشمل جمع التبرعات الصغيرة، مثل الألعاب أو البطاقات اليدوية، لمرضى سرطان الثدي. سيتم توزيع شعار الحملة على جميع الموظفين، مقدمة من مجلس الأمهات. خلال حصة التربية الفنية سيقوم الطلبة بإنشاء ملصقات توعوية. كما سيتولى مجلس الأمهات تنسيق المدخل الرئيسي للمدرسة.

On Tuesday, October 29th, which we are designating as Kindness Day, we will continue to collect donations for breast cancer patients, hold a sale of Pink Bracelets to promote awareness (with proceeds going to the Emirates Cancer Society), and organize workshops for students to create cards with encouraging messages for patients.

في يوم الثلاثاء، 29 أكتوبر، الذي نخصه ليوم اللطف، سنواصل جمع التبرعات لمرضى سرطان الثدي، ونقوم ببيع أساور وردية، حيث ستذهب العائدات إلى جمعية الإمارات لمكافحة السرطان. وسنقوم بتنظيم ورش عمل للطلاب لإنشاء بطاقات تحمل رسائل تشجيعية للمرضى.

Wednesday, October 30th will be **Pink Day**, where students and staff are encouraged to wear pink to show their support. We will have dance and exercise sessions focused on health and fitness, open to parents as well. Additionally, at 12:00 PM, a guest speaker from a local hospital will give a talk about breast cancer awareness and health. Following this, we will have Zumba and aerobic sessions at 1:00 PM for parents, Grade 9-12 girls, and staff. Students will also participate in a "Pink Walk" around the school carrying banners supporting breast cancer

يوم الأربعاء، 30 أكتوبر هو **اليوم الوردي**، حيث يُشجع الطلاب والموظفون على ارتداء اللون الوردي. سنقوم بعقد جلسات رقص وتمارين رياضية لطلبة الحضانة في الصباح. سيشارك طلبة الصف الأول الى الخامس في "نشاط المشي الوردي" حول المدرسة حاملين لافتات تدعم التوعية بسرطان الثدي على الساعة 8:00 صباحاً، حيث يمكن لجميع أولياء الأمور المشاركة.

بهذه المناسبة نوجه دعوة الى جميع الأمهات لحضور محاضرة حول التوعية بسرطان الثدي والصحة في الساعة 12:00 ظهراً، و حصة زومبا وتمارين هوائية في الساعة 1:00 ظهراً مع طالبات المرحلة الثانوية حيث ستقوم طالبات الصف الثاني عشر بالتنسيق للنشاط .

Finally, on Thursday, October 31st, we will hold a Community Day featuring a school-wide Awareness Assembly, where students will share what they learned during the week highlighting the importance of support and awareness. Approved by ADEK, students will also visit a local hospital to deliver collected donations and interact with patients, as well as visit a breast cancer charity organization. A board will be set up for parents, staff, and students to write supportive messages related to breast cancer. We encourage all parents to actively participate in these activities to support our community and promote awareness of breast cancer.

Together, we can make a positive impact and show our solidarity with those affected by this disease. Teaching and learning will continue as normal.

Thank you for your support and participation in making Breast Cancer Awareness Week a meaningful and educational experience for our students.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown

Principal Director



أخيرًا، في يوم الخميس، 31 أكتوبر، سنعقد يوم العمل المجتمعي الذي يتضمن تجمعًا توعويًا على مستوى المدرسة، سيشارك الطلبة ما تعلموه خلال الأسبوع حيث تبرز أهمية الدعم والتوعية. سيقوم الطلبة أيضًا بزيارة مستشفى محلي لتسليم التبرعات والتفاعل مع المرضى، بالإضافة إلى زيارة منظمة خيرية. سيتم إعداد لوحة لكتابة رسائل الدعم المتعلقة بسرطان الثدي.

نحث جميع أولياء الأمور على المشاركة في هذه الأنشطة لدعم مجتمعنا وتعزيز الوعي بسرطان الثدي. معًا، يمكننا تحقيق تأثير إيجابي وإظهار تضامننا مع المصابين بهذا المرض. مع العلم أنه ستستمر عملية التعليم والتعلم كالمعتاد.



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام
الدكتورة أنطوانيت براون

مديرة المدرسة